

Corporate Governance & Compliance Practice 企業管治及法規諮詢

1. Advised and acted for Huarchi Global Group Holdings Limited (Stock Code: 2296) in compliance matters involving various regulatory and statutory bodies including HKEx, SFC, AFRC and ICAC, with a focus on resumption of trading.
為華記環球集團控股有限公司(股份代號：2296) 之法律顧問就有關香港聯交所、證監會、會財局、廉署的法規事宜提供諮詢，特別是處理復牌的問題。
2. Advised and acted for Kwong Man Kee Group Limited (Stock Code: 8023) as its HKEx compliance adviser.
為鄺文記集團有限公司 (股份代號：8023) 之法律顧問就香港聯交所的法規事宜提供諮詢。
3. Advised and acted for Kader Holdings Company Limited (Stock Code: 180) on HKEx compliance matters.
為開達集團有限公司 (股份代號：180) 之法律顧問就香港聯交所法規事宜提供諮詢。
4. Advised and acted for the audit committee of Sansheng Holdings (Group) Co. Ltd (Stock Code: 2183) on HKEx compliance matters, with an emphasis on audit-related issues and resumption of trading.
為三盛控股(集團)有限公司 (股份代號：2183) 之審核委員會的法律顧問提供就香港聯交所法規事宜的諮詢，尤其是處理審計及復牌的問題。
5. Advised Sirnaomics Ltd. (Stock Code: 2257) on HKEx compliance matters, and in particular on the company's annual results and annual report.
為 Sirnaomics Ltd. (股份代號：2257) 提供就香港聯交所法規事宜的諮詢，尤其是處理公司的全年業績及年報。
6. Advised China Saite Group Company Limited (Stock Code: 153) on HKEx and SFC compliance matters, with a focus on resumption of trading.
為中國賽特集團有限公司 (股份代號：153) 提供就有關香港聯交所及證監會之法規事宜的諮詢，特別為處理復牌的問題。
7. Advised a subsidiary of Lever Style Corporation (Stock Code: 1346) on employment matters.
為利華控股集團 (股份代號：1346) 之附屬公司提供就僱傭事宜的法律意見。